
 

Frågor inför årlig miljöuppföljning med Söderenergi AB och Södertörns Fjärrvärme AB 
(SFAB) i samband med Kommunstyrelsens klimat- och miljöutskotts sammanträde den 
12 september 2023 

 
 

1. I Handlingsplan med åtgärder för att nå klimat-och energimålen i Miljöprogram 
för Huddinge kommun 2022–2025 finns åtgärder1 som SFAB har delansvar för. 
Kan SFAB berätta hur ni arbetar med dessa åtgärder, samt planerna framåt? 
 
 

2. I handlingsplanen är Söderenergi AB ansvarig för åtgärden 8.2.9 Utfasning av 
start- och stödolja i Igelstaverket. Hur går det arbetet?  
 
 

3. Under fjolårets miljöuppföljning berättade Söderenergi om planerna på en Bio-
CCS-anläggning. Vad är statusen för det arbetet idag?  
 
 

4. Klimat- och miljöutskottet är intresserade av hur övrigt miljöarbete (utöver 
klimat och energi) genomförs och om det finns en struktur för det, både i 
kärnuppdrag och i det egna interna arbetet. Hur bedriver Söderenergi och SFAB 
miljöarbetet i form av 
a) i verksamhetens kärnuppdrag (till exempel i drift och underhåll, 
investeringsplanering etc.), och 
b) internt inom er egen verksamhet (till exempel bolagets bilar, inköp, lokaler 
etc.)? 
 

 
 

 
1 8.2.4 Kontinuerlig uppföljning av energianvändning, 8.2.8 Effektstyrning av fjärrvärme, 8.2.10 Ökad 
samverkan kring energieffektivisering 


